



# asylum access THAILAND

## ကျွန်တော်တို့အကြောင်း

AAT သည် အတင်းအဓမ္မ ပြောင်းရွှေ့ခံရသော လူများနှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းများကို ထောက်ပံ့ပေးရန် ကတိကဝတ်ပြု ထားသော အကျိုးအမြတ်မယူသည့် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့၏တာဝန်သည် ဒုက္ခသည်များ ကို စစ်မှန်သော လူ့အခွင့်အရေးများရှိရေး လုပ်ဆောင်ပေးရန်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့သည် ဒုက္ခသည်အသိုင်းအဝိုင်းများနှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံ၍ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းအားဖြင့် လူ့အခွင့်အရေးများရရှိရန် ကြိုးပမ်းနေပါသည်။

ကျွန်တော်တို့သည် UNHCRနှင့် မပတ်သက်သည့် အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုအားလုံးသည် အခကြေးငွေပေးစရာမလိုပါ။

## ကျွန်တော်တို့ ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် နယ်ပယ်များမှာ-



**ဒုက္ခသည်အဖြစ်သတ်မှတ်ခြင်းခံရရန် မှတ်ပုံတင်ပေးခြင်းများကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခြင်း (RDS)**  
ထိုင်းနိုင်ငံရှိ UNHCR တွင် ဒုက္ခသည်အဖြစ် တရားဝင် သတ်မှတ်ခံရသူများနှင့် မှတ်ပုံတင်ထားသူများ



**ကာကွယ်ရေးဝန်ဆောင်မှု**  
ဥပဒေရေးရာ အကြံဉာဏ်များနှင့် ပတ်သက်သော အကူအညီများမှာ  
• လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးဆိုင်ရာ ဖမ်းဆီးခြင်း၊ ထိန်းသိမ်းခြင်း၊ အာမခံနှင့် နေရပ်ပြန်ပို့ခြင်း  
• ကျား၊ မ အခြေပြု အကြမ်းဖက်မှု  
• လုံခြုံရေး စိုးရိမ်နေရသူများ



**ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်းမှ ပေးဆောင် ထားသော တရားရေးဆေးခန်းများ**  
ထိုင်းအစိုးရ၏ ပြဌာန်းဥပဒေနှင့်အညီ သင်တန်းများပေးခြင်း  
ထိုင်းနိုင်ငံသို့ အသစ်ရောက်လာသော သူများအတွက် သင်တန်းပေးခြင်း

## ဆက်သွယ်ရန်-a

ကျွန်တော်တို့ကို အောက်ပါအလုပ်ချိန်အတွင်းတွင် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။  
တနင်္လာနေ့ မှ သောကြာနေ့ အထိ  
မနက် ၉:၀၀ နာရီမှ နေ့လည် ၁၂:၀၀နာရီအထိ နေ့လည် ၁:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၄:၀၀ နာရီအထိ



ဥပဒေဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှုနှင့် အမှုတွဲများအတွက် ပံ့ပိုးကူညီမှု  
**၀၉၇၀၀၁၃၀၄၃**  
**၀၉၄၄၉၈၂၅၀၀**



ဥပဒေဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှုနှင့် အမှုတွဲများအတွက် ပံ့ပိုးကူညီမှု  
**aat\_reception@asylumaccess.org**  
အခြားအကြောင်းအရာများ စုံစမ်းမေးမြန်းလိုပါက-  
**thailand@asylumaccess.org**

မှတ်ချက်။ ။AATသည် ကြိုတင်ချိန်းဆိုမှုမရှိသည့် ဧည့်သည်များအား လက်ခံမည်မဟုတ်ပါ။ ဧည့်သည်များကို ကြိုတင်ချိန်းဆိုမှုအားဖြင့်သာလျှင် လက်ခံမည်ဖြစ်ပြီး များသောအားဖြင့် ဖုန်းနှင့် ဗီဒီယို ခေါ် များဖြစ်သော တွေ့ဆုံမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဒုက္ခသည်များအတွက် စစ်မှန်သော လူ့အခွင့်အရေးရရှိအောင် ဖော်ဆောင်ပေးခြင်း



ကျွန်တော်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများအား ဆိုရှယ်မီဒီယာ ပလက်ဖောင်းများမှ တဆင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးပါ။